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Referat 

Bestyrelsesmøde mandag, den 29. oktober 2014 

 

Deltagere: Keld – Niels – Edith – Evin og Kirsten 
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Meddelelser fra 
formanden 

Formanden bød velkommen og konstaterede, at suppleanterne 
ikke deltog. De var taget på højskole. 
 
En særlig velkomst til det ny bestyrelsesmedlem - Evin - som er 
afdelingsbestyrelsens repræsentant. 
 
Formanden ønskede herefter en drøftelse af, hvorledes vi 
administrerer vedtægternes § 6, som følge af forlydender om, at 
kassen have udlæg for de fuldt brugerfinansierede aktiviteter - 
Cirkusrevy og vinkøb. Kassereren oplyste hertil, at det drejede 
sig om få dage som regel som følge af forsinkede indbetalinger. 
 
Efter en længere drøftelse var der enighed om, at denne praksis 
kunne fortsætte i de nævnte tilfælde, og at det medtages på den 
kommende generalforsamling. 
 
Der drøftedes også en omlægning af måden, der ydes tilskud 
på. 
 
Evin foreslog, at vi ændrede til et fast tilskud baseret på de 
hidtidige erfaringer. På den måde bliver det op til arrangørerne 
om det skal være en mindre eller større brugerbetaling. Der kan 
i givet fald reguleres på årets sidste arrangement. 
 
En omlægning vil kræve en vedtægtsændring. 
 

2 Initiativer i 2015 

Det blev konstatret, at der ikke havde været kræfter til så mange 
arrangementer som tidligere. I stedet er de månedlig “maddage” 
blevet stedet, hvor man mødes til socialt samvær. 
 
Det blev derfor besluttet, at opsætte et opslag  for 2015 i 
Fælleshuset om de “faste” arrangementer. 
 
Beboere, som gerne vil give en hånd med kan skrive sig på 
opslaget. 
 
Skulle man i løbet af året få en idé til et særligt arrangement, 
kan man henvende sig til bestyrelsen. 
 

3 Eventuelt  
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